
Protokół nr 31/2012

posiedzenia Komisji Komunalnej

Rady Miasta Luboń

z dnia 23 października 2012 roku.

Obecność zgodnie z listą obecności (zał. nr 1)

Porządek posiedzenia

1. Omówienie projektów uchwał w sprawie zmiany budżetu na rok 2012 oraz WPF Miasta 
Luboń w zakresie inwestycji komunalnych.

2. Wnioski mieszkańców do komisji komunalnej
3. Wolne głosy i wnioski
4. Przyjecie protokołów nr 30

Ad. 1  

Pani Nawrot zreferowała komisji zmiany w zakresie:
-  zwiększenie wydatków na ZTM
-  bez zmian budowa obwodnicy Polna/Poznańska/K

W tym punkcie Radny Samulczyk złożył wniosek, by komisja dokonała przeglądu 
budowy na jej terenie przed terminem jej końcowego odbioru, który przypada na 
dzień 15 listopada br.

- zmniejszenie środków na przebudowę ul. Cmentarnej i Traugutta
- zmniejszenie środków na budowę ul. Dąbrowskiego oraz ul. Westerplatte z powodu 
przedłużonego terminu zdania projektu.
- zarezerwowane środków na projekt ulic Wschodnia/al. Jana Pawła II (przetarg 
projekt ogłoszony zostanie 25 listopada br.)
- zmniejszenie środków na pracę związane z termomodernizacją z powodu braku 
odbiorów budowlanych budynków Sz.P nr 3 Biblioteki Miejskiej, oraz gmachu Urzędu 
Miasta
- zwiększenie środków związane z remontem dachów Sz.P. 1 oraz 2
- zmniejszenie z powodu braku środków na budowę łącznika między Gimnazjum nr 1 
a hala sportową.
- zwiększenie środków na opracowanie przebudowy rowu Żabinka 
- zmniejszenie środków na projekty przyłączy kanalizacyjnych z zlewni ul. 
Ogrodowej.

Komisja przystąpiła do głosowania w sprawie pozytywnego zaopiniowania zmiany 
budżetu na rok 2012 Miasta Luboń w zakresie inwestycji komunalnych.

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.

Nieobecny/na: 0

Wynik głosowania:

za przyjęciem opinii – 5 radnych

przeciw – 0 radnych

wstrzymało się od głosu         – 5  radnych

Komisja wydała pozytywna opinię 



Komisja przystąpiła do głosowania w sprawie pozytywnego zaopiniowania zmiany 
WPF Miasta Luboń w zakresie inwestycji komunalnych.

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.

Nieobecny/na: 0

Wynik głosowania:

za przyjęciem opinii – 5 radnych

przeciw – 0 radnych

wstrzymało się od głosu         – 5  radnych

Ad. 2

a) Mieszkaniec ul. Przemysłowej wnioskował o jej utwardzenie

 Wniosek – komisja komunalna na swoim posiedzeniu w dniu 23.10.2012 zapoznała 
się z przedmiotowym wnioskiem i ustaliła, że jedyną realną inwestycją na tej ulicy 
może być budowa chodnika po jednej ze stron ulicy. Na szerszy zakres inwestycji, 
Miasto nie posiada środków finansowych.

Komisja przystąpiła do głosowania nad przyjęciem wniosku

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.

Nieobecny/na: 0

Wynik głosowania:

za przyjęciem opinii – 8 radnych

przeciw – 1 radnych

wstrzymało się od głosu         – 1  radnych

Komisja przyjęła wniosek

b) Wniosek  mieszkańców  ul.  Osiedlowej  dot.  zwrotu  kosztów  za  przyłącze 
wodociągowe.

Komisja  nie  wydała  opinii  w  tej  sprawie,  i  postanowiła  wstrzymać  się  do  czasu 
wydania decyzji przez radców prawnych.             

c) Wniosek Pana Molskiego w sprawie nieruchomości zamiennej

Komisja zapoznała się z wnioskiem i oczekuje wydania opinii prawnej

d) Wniosek mieszkańców ul. Faustmana o utwardzenie ulicy.



Komisja po zapoznaniu się z opinia burmistrza Walnego stwierdza, że wykonanie tej 
inwestycji jest niemożliwe z powodu braków środków finansowych.

Komisja przystąpiła do głosowania nad przyjęciem wniosku

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.

Nieobecny/na: 0

Wynik głosowania:

za przyjęciem opinii – 7 radnych

przeciw – 2 radnych

wstrzymało się od głosu         – 1  radnych

Ad. 3

Mieszkaniec – Pan Bogdan Pietrzak przyszedł na posiedzenie komisji w celu 
przedłożenia własnego projektu organizacji ruchu drogowego na ulicach : 
Cmentarnej, Traugutta i 11 Listopada. Pan Pietrzak proponował komisji by ulice te 
były jednokierunkowe a motywował tą koncepcje, nadmiernym ruchem drogowym 
samochodów ciężarowych.

Burmistrz Walny poinformował Mieszkańca, że  projekt drogowy dot. ruchu 
jednokierunkowego na ul. Traugutta i Cmentarnej, jest gotowy. Jego wdrożenie jest 
zależne jedynie od zakończenia prac budowlanych na tych ulicach.

Radny Mania złożył wniosek by ogłosić konkurs na projekt przebudowy Pl. Bł. 
Bojanowskiego pod kątem stworzenia większej ilości miejsc parkingowych.

Burmistrz Walny i Pani Nawrot zapewnili radnego, że koncepcja ta  była już 
wstępnie opracowywana oraz odrzucona z powodu braku środków finansowych. 

Komisja ustaliła, że chce zapoznać się z wcześniejszą koncepcją oraz wzięła pod 
uwagę etapowe prace, które mają zmierzać do polepszenia sytuacji komunikacyjnej 
na placu.

Komisja przystąpiła do głosowania nad przyjęciem wniosku

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.

Nieobecny/na: 0

Wynik głosowania:

za przyjęciem opinii – 10 radnych

przeciw – 0 radnych

wstrzymało się od głosu         – 0  radnych



Ad. 4

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu nr 30. 

W głosowaniu wzięło udział 9 radnych.

Nieobecny/na: 1

Wynik głosowania:

za przyjęciem opinii – 8 radnych

przeciw – 0 radnych

wstrzymało się od głosu  – 1 radnych

Przewodniczący

Sekretarz


